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1. Godkendelse af dagsorden. 

 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

 

3. Dagsorden. 

 

a. Driften – opfølgning på opgaver fra sidste møde. 

b. Godkendelse af forretningsorden. 

c. ”støjmureren” ved Ring 3.  

d. Belysning i afdelingen. 
e. VVS-sagen  

f. Aktivitetsliste. 

g. Henvendelse fra beboere. 

h. PPV-planen 

i. Bestyrelsen. 

j. Julekonkurrencen i afdelingen. 

k. Beboere bladet. 

 

4. Eventuelt. 

 

Ad 1. 

JC, kan referat indeholde en liste over driftsopgaver, Godkendt 

Dagsorden godkendt. 

Ad 2. 

Godkendt på sidste møde. 

Ad 3a. 

Henvendelser til GB fra AB, skal altid være Cc. JC og bestyrelsen. 

AB modtaget redegørelse for DKTV gravning i afdelingen for fiber af JC. 

Tilbud på låse til boligen afvises, da AB kan finde samme vare 500kr billigere. 

AB ønsker at se et kvartalshjul og årshjul på vores gårdmands opgaver, da vi 

betaler for en mand 37 timer om ugen, samt ønsker et møde med vores 

gårdmand og driftschef for forventningsafstemning. 

AB bad om en snerydningsplan for 1 måned siden hos driftschefen og denne er 

ikke modtaget til AB. 

AB ønsker forsat at der anvendes flagesalt, da det er bedre for poter og virker 

ved lavere temperatur. Bedes indkøbt til brugt kun i vores afdeling. 

Ad 3b. 

Udskydes til næste møde da bestyrelsen ikke er fuldt tilstede. 
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Ad 3c. 

Tilbud på fjernelse af gammel støjmur er hermed godkendt og bedes igangsat 

straks. 

Ad 3d. 

Der arbejdes på sagen med at få tilkoblet andel lumen til CTS på vores egne 

områder, samt tilkoble vejene til stamvejen samt ring 3. 

Ad 3e. 

AB afventer en indkaldelse til møde samt afklaring af brusedøre og 

sikkerhedsglas eller ej? 

Ad 3f. 
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Ad 3g. 

AB har modtaget flere klager over flere beboeres carporte stand og at de 

bruges som lossepladser. GB går videre med sagen og gennemgår carporte. 

AB har modtaget klager over snerydning og især manglende saltning udenfor 

arbejdstid så fortove var glatte. GB bedes strammes op på området. 

Ad 3h. 

Gennemgås på PPV mødet til foråret. 

Ad 3i. 

Intet, da bestyrelsen ikke er fuldtalligt  

Ad 3j. 

Næste år bliver det beboerne som der vælger vinderne via en afstemning. 

Ad 3k. 

Indtil der er fundet en fast skribent til bladet, vil afdelingen ikke have nogen 

indlæg i bladet. 

Ad 4. 

Intet. 

 

Referent  

Allan Larsen 

Mødet afsluttet kl.19.00 
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